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Kære beboere i Grundejerforeningen Saloparken1. 

 

Vedr. kvashegn. 
 

Det er gået fantastisk med opfyldning af det kvashegn, som blev etableret i foråret ved 

blomsterbedene på plænen over mod DOMI husene. 

Dejligt at se, at det bliver brugt flittigt og der altid er pænt ryddet op omkring det. 

 

På forårets generalforsamling blev fremlagt forslag om etablering af 2-3 kvashegn, men det blev 

besluttet at starte med ét, for at se, hvor meget det blev brugt. 

RenoSyd har i år kørt en kampagne, hvor de har finansieret og etableret kvashegn for kommunale 

institutioner, grundejerforeninger m.v. 

Det er lykkedes for grundejerforeningen ”på falderebet” at komme med i denne pulje og få bevilget 

et nyt kvashegn på vores område. Det koster os ikke noget. 

Bestyrelsen måtte handle hurtigt derpå midt i september.  

Vi havde allerede en placerings mulighed fra generalforsamlingen: Langs stamvejen, hvor 

hovedstien fra vest møder denne. 

De nærmeste naboer er blevet spurgt og har sagt god for placeringen. 

Formanden og undertegnede har fjernet lidt af hegnet mod stamvejen for at gøre plads til 

kvashegnet. 

Kvashegnet vil blive etableret indenfor en uge fra d.d. og kan derefter blive taget i brug. 

 

Efterårshilsner fra bestyrelsen 

Finn Holmgaard, område 4 

 

 

 


